
 
 
 
 
 
 

Till Umeå kommunfullmäktige, 2020-12-17 

I dagarna har Coronakommissionen publicerat sina slutsatser kring äldreomsorgens hantering 

av pandemin det senaste året. Slutsatserna är nedslående, men inte förvånande. 

”Slutsatserna visar på strukturella brister inom äldreomsorgen och att verksamheterna var dåligt 

rustade för en pandemi, bland annat på grund av otillräckliga regelverk, organisatoriska brister, 

bemanning och bristande medicinsk kompetens.” 

Det står klart att äldreomsorgen i stort har saknat tillräckliga förutsättningar för att bekämpa 

smittspridning bland brukare och personal. Frågan är därför hur och när Umeå kommun ska ta 

ett helhetsgrepp kring kommissionens slutsatser och de åtgärder som krävs för att komma 

tillrätta med påtalade brister. 

Hur och när ska Umeå kommun ta ett helhetsgrepp kring Coronakommissionens 

slutsatser och de åtgärder som krävs för att komma tillrätta med påtalade brister? 

 

 

   


